



Protokoll Styrelsemöte S06 2024-02-20

Närvaro:	Emma Haggren	Ordförande
	Leon H. Ingman	Vice ordförande
	Felix Vigren	Skattmästare
	Dag Hemberg	Informationsansvarig
	Ellen Engblom	Cafémästare
	Philip Nielsen	Källarmästare
	Alexander Anvin	Näringslivsansvarig
	Måns Bard Nilsson	Sexmästare
	Jesper Lundqvist	Studierådsordförande
	Rasmus Svensson	Øverphøs
	Alfred Grip	Revisor
	Aron Allen	Kårkontakt
	Lowe Christiansen	

- §1 OFMÖ Emma Haggren förklarade mötet öppnat 12:15.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt** att adjungera Lowe Christiansen.
Måns Bard Nilsson och Aron Allen anlände till mötet.
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes.
- §5 Val av justerare Leon H. Ingman nominerade Dag Hemberg till mötesjusterare.
Mötet **beslöt** att välja Dag Hemberg till mötesjusterare.
- §6 Godkännande av föregående mötesprotokoll Alfred Grip noterade att Vera Paulssons efternamn stavades fel i föregående protokoll.
Mötet **beslöt** att godkänna protokollet för **S05 (2024-02-13)** med den redaktionella ändringen.
- §7 Information från kåren Aron Allen gav information från kåren:
- UUU på söndag!
 - Nominering till Teknologkårens pedagogiska pris kommer ut nästa vecka så det är dags att börja fundera!
 - Det har förekommit stölder på lopftet, var försiktiga!
 - Nya posters av heltidarna finns på infos skrivbord på heltidarkontoret, kom förbi och hämta!
- Emma undrade vem man nominerar till Teknologkårens pedagogiska pris.
- Aron upplyste om att det handlar om lärare och föreläsare.



Alfred frågade det stämmer att Lunds universitet inte kommer att skriva ut ett fysiskt diplom länge och att anledningen är att de vill bespara kostnader?

Aron berättade att frågan har diskuterats i LUS (Lunds Universitets Studentkårers styrelse) samt att det har förekommit debatt i Lundagård. Aron berättade att Lunds universitet valde att inte ändra på deras beslut trots det och fortsatta med att tillägga att det förmodligen inte är något vi i Teknologkåren kan göra något åt.

§8 Information från studierådet

Jesper Lundqvist berättade att CEQ granskingar och CEQ möten är i full gång och att de har haft problem med en interaktionsdesignskurs. Jesper berättade att de har valt in en årskursrepresentant från C1 vilket betyder att vi nu har representanter från alla årskurser. Jesper berättade att de är taggad på trippel-U på söndag och att på torsdag ska de ha sitt första möte med studiegruppen. Jesper punkterade även att SRX är imorgon.

§10 Ekonomisk status

Felix Vigren berättade att pengar finns *ish* och fortsatte med att berätta att vi ligger väldigt nära likviditetsgränsen eftersom vi väntar på väldigt mycket pengar från Teknikfokus. Pengar finns men det finns inte där just nu.

Alfred undrar ungefär när vi får pengarna från Teknikfokus.

Felix berättade att han kan återkomma om två minuter med förfallodatumen men påpekade att fakturorna skickades för en vecka sedan.

§11 Utskottsrapporter

Aktivitetsutskottet Ingen ny information.

Cafémästeriet Ingen ny information.

Informationsutskottet Igår hade Arkivet överlämning med Rasmus Göransson och vi har tillsammans börjat fila lite på en riktlinje för arkivering! Utöver det har arbetet fortsatt ungefär som vanligt, dock i något mindre utsträckning då vi inte hade någon InfU-kväll förra tisdagen pga Teknikfokusbanketten

Källarmästeriet Ingen ny information.

Näringslivsutskottet Ingen ny information.

Nollningsutskottet Vi har valt in våra peppare som har haft sitt första möte. Vi har spikat en ny phadderstruktur som vi kommer att presentera under phadderinfo på fredag lunch så kom gärna! Vi har diskuterat flera av de svar vi har fått in via "Tyck till om nollningen". Vi har snackat om nollningskontraktet både i staben men också inom øpk så vi kommer att ändra några formuleringar angående hur länge kontrak-



tet vara samt om ifall man får prata om kontraktet eller inte till en nolla.

Sexmästeriet Ingen ny information.

Skattmästeriet Faktiskt startat arbete på D-bloon så vi har en mer konkret plan och ett repo och noterade att den 15 mars har de flesta fakturorna förfalludatum. D-Bloon kommer att vara sektionens nya sätt att skicka in utlägg utan att behöva papperskvitton beroende på förändring av sveriges lagstiftning.

Studierådet Ingen ny information.

Styrelsen Vi har varit på en skiphteshelg och planerat för en funktionärsutbildning den 1 mars på lunchen.

- §12 Omvärldsbevakning Leon H. Ingman berättade att tenta-anmälningarna har öppnat. Alexander Anvin berättade att Sverige tog VM-guld i stafetten på skidskytte-vm. Aron berättade att Oceana ska byggas upp igen och Emma berättade att en person dog i branden. Emma noterade att Liseberg har en FAQ för barn där det finns gulliga frågor som *när får jag bada igen?* och *mår kaninerna barn?*.
- §13 Val av Medaljelele-kommittémedlemmar inom Medaljelele-kommittén Lowe Christiansen presenterade kandidaterna samt berättade om valprocessen. Mötet **beslöt** att välja in följande funktionärer i klump som: **Medaljelelekommitémedlem**
- Filip Wilke
 - Niklas Ku
 - Mikolaj Sinicka
 - Olivia Bjursten
- §14 Val av funktionärer inom Cafémästeriet Ellen Engblom berättade att den nominerade har jobbat. Mötet **beslöt** att välja in John Sun som **funktionärer inom Cafémästeriet**.
- §15 Val av funktionärer inom Källarmästeriet Philip Nielsen berättade att de nominerade har jobbat. Emma undrade hur många gånger man måste jobba för att bli vald och Philip berättade att det krävs tre tillfällen. Mötet **beslöt** att välja in följande funktionärer i klump som: **Källarfunkis**



- Hampus Edén
- Jesper Kristiansson

§16 Avsägelse Ingen avsade sig sin post.

§17 Meddelande Rasmus Svensson uppmuntrar folk att gå på PHADDER-INFO (23 februari, 12:00 - 13:00) !!!

Emma Haggren berättade att om man fyller i formuläret för funktisutbildningen och är kärnpost eller vald på funktionsmöte så får man grattis mat, en GOG sallad!

§18 Övrigt Jesper Lundqvist har diskuterat med Filip angående arbetet inom val i studierådet. Jesper ska börja se över det tillsammans med SRX samt eventuellt resterande styrelse kring när SRD får välja in och hur.

Emma noterar att det är lite tricky det där.

Jesper punkterade att alla som går på mötet får även rösta.

Leon H. Ingman gav en uppföljning angående uppdatering av styrdokument på githuben och berättade att det kommer att ske inom veckan tillsammans med föregående Vice ordförande Hampus Serneke.

§19 Veckans sus-quote alt. gåta Leon gav veckans sus-quote:

'Har du saltat ditt kort, bitch nej jag har blippat det'

– D-Ordförande.

Mötet var inte enade om vad det korrekta begreppet var.

Emma punkterade att man kan göra saker som är tekniskt sätt rätt eller så kan man göra det traditionsenligt och det kan man tänka på.

§20 OFMA Emma Haggren förklarade mötet avslutat 12:42.

Mötessekreterare

Mötesordförande

Justeras

Leon H. Ingman
Vice Ordförande

Emma Haggren
Ordförande

Dag Hemberg
Mötesjusterare